



Exclusive Limited Time Savings!

This offer is valid in-store only.



Mark's Commercial is happy to present to:

OFA



25% Off

Regular priced merchandise.
Excludes previous purchases and the purchase of gift cards.

June 6-June 19, 2025

At any Mark's store location across Canada.

To ensure you receive your discount, please present a copy of this document to the store staff at time of purchase. Brand exclusions may apply.

Acct: 00221758



000003872826

Triangle Rewards[®]

Now you can collect Canadian Tire Money[®] on the things you need to redeem for the stuff you want.

Ask us in-store or visit triangle.com for more details.



*On qualifying purchases. Terms and conditions apply. [®] [™] Mastercard, World Mastercard and World Elite Mastercard are registered trademarks, and the circles design is a trademark of Mastercard International Incorporated, and conditions apply to collecting and redeeming. Visit triangle.com for full program rules and partner location information, certain Mark's/L'Équipeur and Atmosphere stores may not participate. [®] [™] Canadian Tire Money, CT Money, the Gas+ design and the Canadian Tire Triangle design are registered trademarks, and Triangle, Triangle Rewards and the Triangle designs are trademarks of Canadian Tire Corporation, Limited and used under licence. [®] [™] Canadian Tire Money and CT Money are registered trademarks and Triangle, Triangle Rewards and the Triangle design are trademarks owned by Canadian Tire Corporation, Limited, and are used under licence. [®] [™] Sport Chek and Atmosphere are registered trademarks of FGL Sports Ltd. [®] [™] Mastercard, World Mastercard and World Elite Mastercard are registered trademarks, and the circles design is a trademark of Mastercard International Incorporated.



Rabais Exclusif D'une Durée LIMITÉE

Cette offre est valide
en magasin seulement.



L'Équipeur Commercial est heureux de présenter à :

OFA

UN
RABAIS
DE **25%**

sur toute la marchandise à prix courant.
Ne s'applique pas aux achats précédents
et à l'achat de cartes-cadeaux.

6 juin - 19 juin 2025

dans tous les magasins L'Équipeur/
Mark's à l'échelle du Canada.

Pour bénéficier de votre rabais, veuillez présenter
une copie de ce document au personnel du
magasin au moment de l'achat. Certaines
marques et certains modèles.



Acct: 00221758



000003872826

Récompenses Tri▼ngle

**Vous pouvez maintenant obtenir de l'Argent Canadian Tire^{®*}
à l'achat d'articles dont vous avez besoin et l'échanger
contre les articles que vous aimez.**

Renseignez-vous en magasin ou visitez le site triangle.com pour plus de détails.



*Sur les achats admissibles. Sous réserve de certaines conditions. ^{MD/MC} Mastercard, World Mastercard et World Elite Mastercard sont des marques de commerce déposées et le concept des deux cercles est une marque de commerce de Mastercard International Incorporated. Visitez le site triangle.com pour obtenir tous les règlements du programme et des renseignements sur l'emplacement des partenaires; certains magasins Marks, L'Équipeur et Atmosphère ne participent pas à ce programme. ^{MD/MC} L'Argent Canadian Tire, l'Argent CT, Essence+ et le triangle de Canadian Tire sont des marques de commerce déposées, et Triangle, Récompenses Triangle, et les illustrations représentant Triangle sont des marques de commerce de La Société Canadian Tire Limitée, utilisées sous licence. MD/MC L'Argent Canadian Tire, l'Argent CT sont des marques de commerce déposées, et Triangle, Récompenses Triangle, et les illustrations représentant Triangle sont des marques de commerce de La Société Canadian Tire Limitée, utilisées sous licence. ^{MD/MC} Sport Chek et Atmosphère sont des marques de commerce déposées de FGL Sport Itée. ^{MD/MC} Mastercard, World Mastercard et World Elite Mastercard sont des marques de commerce déposées et le concept des cercles est une marque de commerce de Mastercard International Incorporated.